
 

 

Aan: Nando Coopman 

 Fractie Burgerbelangen 

 Hengelo 

 

 

Hengelo, 4 februari 2010 

 

 

Graag wil ik reageren op het artikel  over het winkelgebied Industriestraat Esrein dat ik gisterochtend 

in de TCTubantia las.   

 

 

Beste Nando,  

 

 

Ik wil je hartelijk bedanken voor je steun.  We zijn het eens: de gemeente wil veel te veel winkels 

bouwen.  Toen ik later in de ochtend achter een kopje koffie zat kreeg ik toch wat bijgedachten. De 

zaken die in dit artikel worden verteld en waar jij je zorgen over maakt had ik namelijk al eens eerder 

gehoord. Na wat zoekwerk in  oude raadsverslagen wist  ik het weer. 

 

In juli 2007 heeft de gemeenteraad een zeer kwalijk besluit genomen, dat nu wordt uitgevoerd. 

Namelijk een splinternieuw winkelcentrum in Hart van Zuid ten koste van de winkels in de 

Industriestaat. 

 Maar in het verslag stond wat verrassends: Bijna alle partijen,  inclusief de fractie van 

Burgerbelangen, ook jij Nando, hebt namelijk vóór deze plannen gestemd. De enige partij die toen  

tegenstemde was de SP.  

 

SP raadslid Vincent Mulder gaf in die raadsvergadering  aan het plan voor een nieuw winkelcentrum 

in Hart van Zuid niet te zien zitten om de redenen zoals in het artikel genoemd. Jij was namens jouw 

partij wel kritisch over het voorstel van wethouder ter Ellen (CDA), maar de motie die je samen met 

de VVD en Hengelo.nu wilde indienen trokken jullie weer terug! Je trapte in de mooie praatjes van 

wethouder ter Ellen. Maar je wist - met jouw lange raadservaring - al wel  dat deze wethouder vooral 

uit is op bouwen van winkels en kantoren. 

 

Maar ik prijs me nu gelukkig Nando, omdat je alsnog  tot inzicht komt. We zijn het uiteindelijk eens.  

Ik hoop dat de strijd die je nu gaat voeren zal leiden tot een heroverweging van jullie besluit. Toon je 

dan een man en zorg dat je het destijds genomen besluit weer terugdraait. In ieder geval zal de SP 

aan jouw kant staan. Laten we er voor gaan om het huidige  winkelcentrum te versterken zoals wij  in 

2007 al voorstelden. 

 

O ja, laat ik niet vergeten te zeggen dat ik het jammer vindt dat je niet terugkeert in de 

gemeenteraad . Je bent immers wel altijd duidelijk geweest en nu je ook nog op een eerder 

ingenomen standpunt durft terug te komen, heb je mijn respect! 

 

 

 

Vriendelijke groet 

Floor van Grouw 

SP Hengelo 

 

Afschrift aan de pers gestuurd 


